
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 19. juni 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1367 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 1367:  

”Ministeren bedes redegøre for, hvordan privathospitalerne konkret kompenseres 

for den uretmæssige påbud om at stille kapacitet til rådighed for det offentlige 

sundhedsvæsen samt hvornår privathospitalerne kan forvente at modtage 

kompensationen?” 

 

Svar: 

Jeg henviser til mit svar på SUU alm. del – spørgsmål 863.   

 

Derudover kan jeg oplyse, at regeringen og Danske Regioner den 11. maj 2020 af-

talte, at regionerne anvender privat kapacitet i forbindelse med pukkelafvikling mv. 

svarende til niveauet før COVID-19. 
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